
Hej Louise.

Brødeskov Lokalråd bakker op om det allerede fremsendte svar fra borgergruppen.

For os har det været vigtigt at der er tale om en lokalt udviklet løsning.
Derudover noterer vi os at løsningen giver mulighed for på et senere tidspunkt at kunne forbinde 
stien til "papiruldsgrunden" ved Gl. Hammersholt, såfremt dette skulle blive aktuelt.
Netop muligheden for viderebygning giver ikke bare infrastrukturmuligheder, men også et grundlag
for et udvidet naturstisystem af mere rekreationel karakter.

Herefter håber vi at de bekymringer om afskærmning m.v. som bl.a. golfklubben bemærkede på 
rundvisningen tages i betragtning.
Ikke med henblik på en anden rute, eller at projektet opgives, men for at sikre stiens udstyr og 
konstruktion langs ruten tager højde for disse udfordringer.

Vi vil desuden meget gerne holdes orienteret i takt med at sagen udvikler sig, således vi har et 
svarberedskab ift. borgerhenvendelser.

Tak fordi I har lyttet og taget jer tid :-)

Med venlig hilsen

Mathias Skarby
Formand for Brødeskov Lokalråd
Enghavegårdsvej 41
3400 Hillerød
21543122


